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Onzekere tijden 
 

een opbeurende aanhef 
voor een voorwoord voor 

de eerste Nieuwsbrief van 
2017. Het is echter wel zo, dat 
ik dit voorwoord schrijf de dag 
na de aanslag op de Kerst-
markt in Berlijn.  
Verder terugkijkend op het afgelo-
pen jaar en vooruitkijkend naar 
2017 had ik al zo’n beetje de aan-
hef van dit voorwoord in mijn ge-
dachten, alleen krijgt het nu wel 
een extra dimensie. Hoewel ik niet 
somber wil zijn, kan zeker wel 
gesteld worden, dat er zich ont-
wikkelingen voordoen die voor 
onrust en onzekerheid zorgen. Een 
ieder kan wellicht voor zichzelf 
verschillen-
de gebeur-
tenissen en 
ontwikkelin-
gen herin-
neren die 
een gevoel 
geven van 
onbehagen 
en onzekerheid over hoe  
het komende jaar er uit zal zien. 
 

r staat toch wel wat te gebeu-
ren. Het gaat niet alleen om 

ons land, maar ook internationaal 
zijn er belangrijke gebeurtenissen 
op komst. In Amerika de inaugura-
tie van een nieuwe president. Hoe 
zal zijn beleid uitpakken? Zal zijn 
beleid genuanceerder zijn dan in 
de verkiezingsstrijd gepropageerd? 
Dan zijn er ook nog de onderhan-
delingen met betrekking tot de 
Brexit. Wat zijn de consequenties 
voor ons als Nederland en Europa 
in het algemeen? Een ander moei-
lijk onderwerp is hoe wij als Euro-
pa om moeten gaan met het 
vluchtelingenprobleem. Maar wat 

 

belangrijker is, kunnen wij dit op-
lossen en wat nog veel belangrij-
ker is of de wil om dit probleem op 
te lossen wel aanwezig is. Heel 
veel vragen en onzekerheid.  
 

ok voor ons land wordt 2017 
belangrijk. In maart vinden de 

verkiezingen voor de Tweede Ka-
mer plaats. Het lijkt er soms op, 
dat de verkiezingsstrijd al begon-
nen is. Het lijkt er zelfs op, dat 
een record aan partijen aan de 
verkiezingen zal deelnemen. Er zal 
ongetwijfeld weer veel beloofd 
worden om de gunst van de kiezer 
te winnen. Het is daarom goed om 
te lezen wat in de verschillende 
verkiezingsprogramma’s van de 
partijen staat en wat realistisch is 

en reali-
seerbaar. 
Het is erg 
gemakke-

lijk om veel 
te beloven, 
maar waar 

maken is 
duidelijk 

iets anders. 
p zaterdag 14 januari a.s. 
houdt het CDA in Barneveld 

het congres waar het verkiezings-
programma van het CDA zal wor-
den besproken. Alle leden zijn dan 
van harte welkom. Ook vanuit 
Purmerend zullen CDA’ers naar dit 
congres gaan. Misschien vindt u 
het ook weleens interessant om 
zo’n congres bij te wonen. Vanaf 
20 december kon u zich hiervoor 
al aanmelden, wellicht is er nog 
plaats. Vanuit Purmerend proberen 
wij zoveel mogelijk gezamenlijk 
naar zo’n congres te gaan. Voor 
informatie kunt u eventueel con-
tact met één van de bestuursleden 
opnemen.
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Sybrand Buma tijdens een CDA Congres 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2017   2 

Tot slot wens ik u, mede na-
mens het bestuur en fractie van 
CDA Purmerend een Voorspoe-
dig en Gezegend 2017. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
 

Afscheid 
 

este leden van CDA 
Purmerend. In oktober 

jl. heb ik afscheid genomen 
als wethouder van de ge-
meente Purmerend. Met veel 
plezier ben ik 4 jaar wet-
houder geweest en daarvoor 
nog 2,5 jaar raadslid voor 
het CDA Purmerend.  
 

 
 

Geoffrey Nijenhuis 
 

De keuze om zelf, tussentijds, 
op te stappen was geen ge-
makkelijke keuze. Toch was het 
voor mij en mijn gezin wel de 
beste keuze. Soms gebeuren er 
dingen in het leven die je niet in 
de hand hebt. In mei van dit 
jaar beviel mijn vrouw Nienke 
van een tweeling. Een meisje 
Kate en een jongen Bruce. Met 
Kate was alles goed. Helaas 
werd bij Bruce, voor ons totaal 
onverwacht, het Syndroom van 
Down geconstateerd. De wereld 
stond voor ons op de kop, nu 
we een kindje met een handi-
cap en dus de nodige zorg had-
den gekregen. Daarnaast had-
den we al onze peuter Jake. 
Onze thuissituatie paste, wat 
mij betreft, niet meer bij de 
veeleisende functie die het wet-
houderschap met zich mee 
brengt. Het werd een kwestie 
van dingen niet of minder doen 
op het thuisfront en/of op het 
werkfront. En dat was voor mij 
niet acceptabel. Daaroverheen 
kwam deze zomer nog de me-
dedeling dat de kanker bij mijn 
vader Vincent was teruggeko-
men en dit keer niet meer te 

genezen. Ook dit hakte er flink 
bij ons in. 
 

k kijk met veel plezier terug 
op mijn wethouderschap. Ik 

heb de afgelopen 4 jaar een 
leuke portefeuille gehad, de 
samenlevingskant, of zoals ik 
dat zelf noem, de zachte kant 
van het verhaal. Ik heb in mijn 
portefeuille de volgende onder-
delen gehad: Jeugd, WMO, 
maatschappelijke opvang, jon-
gerenwerk, volksgezondheid, 
welzijn, sport, kunst en cultuur, 
toerisme en recreatie en 
wijkwethouder van de wijken 
Overwhere, Wheermolen en 
Weidevenne. 
 

en greep uit de zaken waar 
ik mij mee bezig heb ge-

houden volgt hieronder. 
De grote pijlers in mijn porte-
feuille waren wel de decentrali-
saties van de WMO en de jeugd-
zorg. Een grote en ingewikkelde 
operatie. Ondanks vele hobbels 
en moeilijkheden is dat naar 
mijn mening in Purmerend goed 
verlopen. De zorg dichtbij men-
sen, doen wat nodig is, en 
niemand komt in Purmerend in 
de kou te staan waren voor mij 
hierin basiswaarden.  
 

 
 

maquette van de nieuwe sporthal 
 

Verder heb ik mij beziggehou-
den met de ontwikkeling van de 
veelbesproken multifunctionele 
sporthal, heb ik mij hard ge-
maakt voor de maatschappelijke 
opvang en de uitbreiding van 
bijvoorbeeld de nachtopvang. 
Verder was ik gedurende mijn 
wethouderschap tevens voorzit-
ter en vicevoorzitter van de GGD 
Zaanstreek-Waterland. Ook heb 
ik mij ingezet om gezonde voe-
ding en voldoende beweging bij 
de jeugd op de kaart te zetten 
door Jongeren op Gezond Ge-
wicht te promoten. Daarnaast 
heb ik gepleit voor de verbou-
wing van ons de theater de 
Purmaryn. Na 25 jaar was dit 

nodig en ik ben blij dat de ver-
bouwing zal plaatsvinden.  
 

 
 

Geoffrey aan het Noordhollands Kanaal 
 

Tot slot, op het gebied van toe-
risme, heb ik mij beziggehouden 
met de realisatie van de nieuwe 
steigers en de botenhelling bij de 
Sluis in het Noordhollands Kanaal. 
 

raag wil ik de partij, het 
bestuur, de leden, bedan-

ken voor het in mij gestelde 
vertrouwen. Ik kreeg op mijn 
29e, als jongste wethouder ooit 
in Purmerend, het vertrouwen 
van de partij om deze mooie 
maar soms ook moeilijke en 
zware functie uit te voeren. 
Deze afdeling heeft een tijd 
geleden al een weg ingeslagen 
van verjonging en dat is prij-
zenswaardig. Zonder nieuwe 
aanwas heeft geen enkele partij 
bestaansrecht. Ik ben blij dat ik 
deze mooie ervaring rijker ben, 
maar nu sla ik een andere weg 
in. Uiteraard blijf ik wel lid van 
onze mooie partij. 
 

Tot ziens en hartelijke groeten! 
 

Geoffrey Nijenhuis 
 

Eveline, Jaap en Rob 
in een nieuwe rol 

 

Op 4 oktober jl. heeft de 
gemeenteraad Eveline Tijm-
stra, fractievoorzitter van 
het CDA, benoemd en beë-
digd als wethouder van de 
gemeente Purmerend. Zij is 
Geoffrey Nijenhuis opge-
volgd die wegens familieom-
standigheden per 1 oktober 
zijn functie als wethouder 
heeft neergelegd.  
 

 
 

beëdiging Eveline Tijmstra 
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Coalitie en oppositie spraken 
unaniem vertrouwen uit in de 
36-jarige moeder van een ge-
zin, ervaren met het werk bij de 
lokale overheid als ambtenaar 
en kennis van de regio. Zij werd 
met 35 stemmen tegen 0 als 
nieuwe wethouder gekozen. 
 

 
 

Jaap Veenstra legt de eed af 
 

Opvolger van Eveline Tijmstra 
als raadslid voor het CDA is 
Jaap Veenstra. Rob Duijker 
heeft het fractievoorzitterschap 
overgenomen. 
 

De overstap naar 
wethouder 

 

e twee weken voor mijn 
benoeming als wethou-

der bestonden uit openbaar 
solliciteren voor de gemeen-
teraad, mijn werk voor de 
gemeente Landsmeer netjes 
afronden en overdragen en 
opvang voor de kinderen 
regelen omdat ik aanzienlijk 
meer zou gaan werken.  
 

 
 

Een hectischere overgang van 
de ene naar de andere baan 
heb ik in mijn leven nog niet 
gehad. Op 4 oktober 2016 word 
ik geïnstalleerd als wethouder. 
De dag erna meteen aan de 
slag, tijd voor inwerken is er 
niet bij. Als wethouder moet je 
alles meteen kúnnen. Publieke 
optredens, inhoudelijke discus-
sies, bestuurlijke overleggen, 
vragen vanuit de gemeenteraad 
beantwoorden en vooral veel en 

vaak besluiten nemen. Inmid-
dels ben ik een kleine drie 
maanden aan de gang en heb ik 
de eerste hectiek achter mij 
gelaten. Ik ben op diverse be-
leidsterreinen bezig met nieuw 
beleid en kijk er naar uit om in 
2017 dit te kunnen realiseren. 
Via de nieuwsbrief zal ik u op 
de hoogte houden van mijn 
werkzaamheden. Voor nu wens 
ik iedereen hele fijne dagen en 
al het goeds voor 2017! 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Bijzondere ontmoetingen 
 

e cijfers rondom een-
zaamheid geven aan dat 

nog steeds heel veel mensen 
zich eenzaam voelen.  
Maar gelukkig gebeurt er ook 
veel om hier iets aan te doen. 
Het staat inmiddels hoog op de 
politieke agenda en in Purme-
rend zijn talloze initiatieven van 
inwoners die ontmoetingen sti-
muleren en ervoor zorgen dat 
mensen samen activiteiten on-
dernemen. Vandaag schoof ik 
aan bij de Kerstbrunch georga-
niseerd door de initiatiefnemers 
van de Facebookpagina ‘Een-
zaam in Purmerend’. Een bij-
zonder initiatief van jonge men-
sen die iets willen doen tegen 
eenzaamheid. Ik ben lid van de 
Facebookpagina en volg op af-
stand alles dat daar gebeurt. En 
daar geniet ik van. Het is een 
plek waar iedereen welkom is 
en zichzelf kan zijn. Het is een 
plek waar bijzondere ontmoe-
tingen plaatsvinden. Het is een 
plek waar vraag en aanbod van 
mensen die samen dingen wil-
len doen bij elkaar komen. So-
cial media wordt gebruikt om 
de verbinding te leggen, wat 
uitmondt in het fysiek opzoeken 
van elkaar om samen iets leuks 
te doen. Er ontstaan nieuwe 
vriendschappen uit. Tijdens de 
kerstbrunch sprak ik met een 
aantal mensen. Ieder mens is 
uniek, met een eigen verhaal. 
Eenzaamheid is een breed be-
grip van iets dat iedereen an-
ders ervaart en waarvan de 
aanleiding ook voor iedereen 
anders is. Een aantal verhalen 
blijven me bij en gingen over 
het verliezen van je baan. Hoe 
moeilijk het is om als je eind 

vijftig bent en je baan verliest 
weer aan het werk te komen en 
wat dit met mensen doet. Naast 
alle gezelligheid van een kerst-
brunch zijn het vooral waarde-
volle en eerlijke gesprekken. Ik 
heb veel waardering voor alle 
vrijwilligers die zich ervoor in-
zetten om deze bijzondere 
ontmoetingen mogelijk te ma-
ken. Het was een zeer geslaag-
de kerstbrunch.  
 

 
 

Eveline Tijmstra  
 

Gemeente hangt 
regenboogvlag uit 

 

p dinsdag 11 oktober 
wapperde in Purmerend 

de regenboogvlag voor Co-
ming Out Dag. Deze dag be-
nadrukt dat iedereen het 
hele jaar door zichzelf moet 
kunnen zijn. De pas geïn-
stalleerde CDA-wethouder 
Eveline Tijmstra had de eer 
deze vlag te hijsen.  
 

 
 

Waar staat 
de regenboogvlag voor? 
edereen moet zichzelf kun-
nen zijn, zich geaccepteerd 

en sociaal veilig voelen. Op 
school, op straat, op het werk, in 

D

D 

O 

I 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2017   4 

de zorg, in de sport, in hun eigen 
sociale kring of waar dan ook.  
 

 
 

De regenboogvlag symboliseert 
dit voor lesbische vrouwen, 
homoseksuele mannen, bisek-
suelen en transgenders. De 
vlaggen worden gehesen om 
deze boodschap gezamenlijk 
kracht bij te zetten. Een zicht-
bare ondersteuning van de ge-
meenten voor de eigen LHBT-
inwoners, maar ook een bood-
schap aan alle inwoners en or-
ganisaties om zich voor gelijk-
waardigheid in te zetten. 
 

Het hele jaar door 
e Coming Out Dag duurt 
een dag, maar de bood-

schap van de gemeenten geldt 
het hele jaar. In 2012 was 
Purmerend één van de koplo-
pergemeenten met emancipa-
tiebeleid. Sindsdien wordt in de 
gemeente extra aandacht be-
steed aan sociale veiligheid, 
weerbaarheid en het bevorde-
ren van acceptatie. Individuen, 
bedrijven en maatschappelijke 
instellingen hebben een eigen 
verantwoordelijkheid om de 
positie van LHBT's te verbete-
ren. Waar veiligheid en sociale 
acceptatie achterblijven zet de 
overheid zich in. En dat is he-
laas nog steeds nodig. De Co-
ming Out Dag is aanleiding voor 
een zichtbaar gezamenlijk sta-
tement. 

Annemiek Nuijens 
 
Roze kerkdienst 
 

p mijn vijfde werkdag in 
de functie van wethou-

der was mijn eerste openba-
re optreden het hijsen van 
de regenboogvlag. Een goe-
de reden om mij te verdie-
pen in wat de gemeente al-
lemaal doet in het kader van 
LHBT beleid.  
LHBT staat voor: lesbo’s, ho-
mo’s, biseksuelen en transgen-

ders. Purmerend is een regen-
boogstad sinds 2012. Dat bete-
kent dat wij willen bijdragen 
aan de sociale acceptatie van 
mensen met een andere ge-
aardheid en dat we vooroorde-
len en discriminatie aan willen 
pakken. Purmerend moet een 
stad zijn waar iedereen zich 
sociaal veilig voelt om vanzelf-
sprekend zichzelf te zijn. Geen 
enkel mens is gelijk, maar we 
zijn wel allemaal gelijkwaardig. 
 

n navolging van het hijsen 
van de regenboogvlag woon-

de ik de roze kerkdienst bij. 
Voorganger dominee Wielie 
Elhorst hield een dienst met 
mooie overwegingen over ver-
bondenheid, gelijkwaardigheid 
en familie. Na de dienst mocht 
ik de bijeenkomst oP’end Min-
ded openen. Een middag geor-
ganiseerd door de Stichting 
Roze en Regenboog (RER) en 
Clup met een kleurrijk gezel-
schap aan bezoekers en be-
langstellenden.  
 

 
 

ds. Wielie Elhorst tijdens de viering 
 

n de voorbereiding van het 
openingswoord heb ik nage-

dacht over wat het betekent om 
jezelf te zijn als je anders bent. 
Ik dacht terug aan de gesprek-
ken die ik de afgelopen jaren 
gevoerd heb met instellingen en 
inwoners over eenzaamheid. 
Mensen voelen zich vaak een-
zaam als ze niet kunnen zijn 
wie ze willen zijn. Als ze denken 
dat er een norm is, waar ze niet 
aan kunnen voldoen, als de 
omgeving van ze vraagt zich 
anders te gedragen dan hun 
hart hen ingeeft. En ik vroeg 
me af hoe eenzaam het moet 
zijn als je eigen lichaam niet 
eens meewerkt aan het gevoel 
van wie je bent. Of je eigen 
familie je niet kan zien zoals je 
bent. Je jezelf misschien niet 
altijd wilt zien zoals je bent.  
 

ettelijk hebben we in ons 
land gelukkig veel gelijk-

waardig geregeld, maar sociaal 
maatschappelijk is nog niet 
vanzelfsprekend iedereen zo-
maar gelijkwaardig. Ik zie het 
als een opdracht van ons alle-
maal, aan ons allemaal, om 
gelijkwaardigheid van iedereen 
op elke manier te waarborgen. 
Als wethouder wil ik hier ook 
graag mijn bijdrage aan leveren.  
 

Eveline Tijmstra 
 

Veteranen dag 
Purmerend 2016 

 

oensdag 5 oktober 
werd in Wokrestau-

rant De Doele de achtste 
veteranen dag gehouden.  
Purmerend heeft veel waarde-
ring voor zijn veteranen en 
geeft met deze middag de gele-
genheid om met elkaar verha-
len en ervaringen uit te wisse-
len. De organisatie was in han-
den van de gemeente en de 
Stichting Veteranen Purmerend. 
Namens het CDA was Annemiek 
Nuijens aanwezig. Alle veteranen 
in Purmerend waren uitgenodigd. 
In de zaal waren veel oudere 
militairen uit de Indonesië en de 
Nieuw-Guinea periode, maar ook 
uit de latere uitzendingen. Soms 
vergezelt door hun echtgenotes. 
 

ijdens het korte officiële ge-
deelte sprak locoburgemeester 

Hans Krieger een welkomstwoord 
met grote waardering voor de 
inspanningen van de uitgezonde-
nen. Daarna kwam de heer Gielt 
Algra, wetenschappelijk medewer-
ker bij het Kennis- en onderzoeks-
centrum van het Veteraneninsti-
tuut te Doorn, aan het woord.  
 

 
 

drs. Gielt Algra 

D 

O 

I 

I 

W 

W 

T 



voor meer informatie zie: www.purmerend.cda.nl Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2017 5

Hij gaf uitleg over hoe de vast-
gelegde geschiedenis en de 
verhalen en beelden van oogge-
tuigen elkaar kunnen aanvullen 
en zo van groot belang zijn 
voor betrokkenen. Algra publi-
ceert boeken ook over zijn be-
vindingen. De verdere middag 
was vooral informeel.  
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 

inds 1940 heeft Nederland 
ruim 650.000 veteranen 

ingezet tijdens drie oorlogen en 
bijna honderd vredesmissies. 
Het grootste deel van de oor-
logsveteranen die zijn ingezet 
tijdens de Tweede Wereldoor-
log, de dekolonisatiestrijd in 
voormalig Nederlands-Indië en 
Nieuw-Guinea en de Korea-
oorlog is overleden. Nederland 
had in 2014 ongeveer 115.250 
veteranen. Iets meer dan de 
helft van hen heeft in de jaren 
1979 tot heden deelgenomen 
aan één of meerdere vredesmis-
sies in internationaal verband. 
 

olgens de definitie van het 
Ministerie van Defensie 

verdienen de volgende vetera-
nen de veteranenstatus: Alle 
(gewezen) militairen met de 
Nederlandse nationaliteit die 
het Koninkrijk hebben gediend 
in oorlogsomstandigheden of 
daarmee overeenkomende situ-
aties, inclusief vredesmissies in 
internationaal verband. Met 
nadruk wordt hierbij inbegrepen 
het personeel van het voorma-
lig Koninklijk Nederlands-
Indisch Leger (KNIL) en het 
vaarplichtig koopvaardijperso-
neel uit de Tweede Wereldoorlog. 
 

Annemiek Nuijens 
 
 

Terug van weggeweest 
 

oen Eveline Tijmstra on-
ze fractie verliet om 

wethouder te worden mocht 
ik de vrijgekomen plaats 
innemen en raadslid wor-
den, tevens lid van de com-
missie Samenleving.  
Tussen 2004 en 2006 was ik 
ook raadslid, na het tussentijd-
se vertrek van Ed Verdonk. 
Daarvoor was ik commissielid 
en daarna ook nog een tijdje.  
 

r zijn dingen veranderd, er 
zijn dingen gelijk gebleven. 

Een voorbeeld van het laatste: 
Museum Waterland – sommigen 
noemen het een commerciële 
kunstuitleen – kreeg het aan-
bod om zonder huur te betalen 
gebruik te blijven maken van 
het pand aan de Kaasmarkt, als 
zij het dan maar verlaten per 1 
januari 2018. Ik herinner mij 
dat dit ‘museum’ al zeker tien 
jaar geleden voorzichtig onder 
druk werd gezet om andere 
huisvesting te vinden, onder 
meer door forse verlaging van 
de subsidie.   
 

 
 

Raadslid Jaap Veenstra samen met de 
burgemeester na zijn beëdiging 

 

elemaal nieuw is het pa-
pierloze vergaderen. Zelfs 

de fractievergaderingen verlo-
pen helemaal digitaal. In de 
fractiekamer kan worden inge-
logd op www.raad.purmerend.nl 
Die is voor iedereen toeganke-
lijk. Alleen voor het inzien van 
vertrouwelijke stukken moet 
men geautoriseerd zijn met een 
gebruikersnaam en een wacht-
woord. Commissieleden en 
raadleden hebben uiteraard die 
autorisatie. Het was even wen-
nen. Bij de eerste vergaderin-

gen nam ik nog steeds papieren 
mee die ik eerst thuis had afge-
drukt. Maar het werken vanaf 
een beeldscherm beviel al snel 
heel goed. Of je nu in de papie-
ren zit te bladeren of heen en 
weer klikt tussen openstaande 
schermen, het maakt niet veel 
uit. Digitaal werken is natuurlijk 
beter voor het milieu.  
In de tijd die nog rest tot de 
volgende gemeenteraadsverkie-
zingen zal ik hier bij gelegen-
heid iets melden over het werk 
van de fractie. Ik wens u een 
voorspoedig 2017. 

Jaap Veenstra 
 
Landelijk verkiezings-
programma van het 
CDA bijna gereed 

 

n de afgelopen maanden heb-
ben alle CDA-afdelingen het 

conceptverkiezingsprogramma 
kunnen inzien en daarbij kan 
elk lid wijzigingen in de vorm 
van een amendement indienen. 
Natuurlijk kan niet aan elk 
amendement voldaan worden, 
reden waarom elk amendement 
in eerste instantie door de le-
den van de eigen afdeling in 
meerderheid goedgekeurd moet 
worden. Daarna gaan de op die 
manier in eerste instantie 
goedgekeurde amendementen 
naar de provincie, waar tijdens 
een algemene leden vergade-
ring de amendementen opnieuw 
een meerderheid dienen te ha-
len. Op die ledenvergadering 
waren alle vier bestuursleden 
van de afdeling Purmerend 
aanwezig, alsmede Eveline 
Tijmstra. Op het CDA-congres 
van 14 januari in Barneveld 
zullen alle amendementen die 
het provincie niveau hebben 
overleefd, in stemming ge-
bracht worden, waarna het de-
finitieve verkiezingsprogramma 
wordt vastgesteld. 
 

 
 

partijvoorzitter Ruth Peetoom en 
CDA-lijsttrekker Sybrand Buma  
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U ziet binnen het CDA kan 
eenieder zijn stem en voorstel 
laten horen! 
 

én van de amendementen 
wil ik hier (als voorbeeld) 

weergeven: Onlangs hebben we 
onze lijsttrekker Sybrand Buma 
horen zeggen: 
“De samenleving verruwt en 
verhardt. Daarom wil ik een 
dienstplicht voor alle jonge-
ren. Om te leren dat we el-
kaar nodig hebben om sa-
men te leven.” 
 

 
 

Van dit programma punt kwamen 
veel voorstellen binnen om het 
ouderwetse en negatieve woord 
dienstplicht te vervangen door het 
woord ‘maatschappelijke stage’.  
Ik denk dat die wijziging wel zal 
worden aangenomen op 14 
januari. 
 

Jan Dorrepaal 
 

CDA-partijcongres 
zaterdag 14 januari 

in Barneveld 
 

p zaterdag 14 januari 
2017 zal in de gloed-

nieuwe Midden Nederland 
Hallen in Barneveld het CDA-
verkiezingscongres plaats-
vinden. Het belangrijkste 
agendapunt is de discussie 
over de ingediende amen-
dementen op het concept-
verkiezingsprogramma. 
Deelnemers aan dit congres 
bepalen de koers van het 
CDA voor de komende jaren, 
zorg dat u erbij bent! 
Na het stemmen over de amen-
dementen wordt het verkie-
zingsprogramma vastgesteld.  
 

 
 

Midden Nederland Hallen in Barneveld 

Natuurlijk ontbreken ook de 
speeches van de lijsttrekker en 
de partijvoorzitter niet en vindt 
de officiële aftrap voor de Twee-
de Kamercampagne plaats. We 
sluiten het partijcongres af met 
de landelijke nieuwjaarsrecep-
tie, waarvoor u zich ook apart 
kunt aanmelden. 
 

elangrijk voor de gemeen-
telijke afdelingen: voor de 

Tweede Kamerverkiezingen van 
2017 krijgen alle afdelingen een 
drukwerk- en materiaalpakket. 
Deze kunnen tijdens het verkie-
zingscongres in Barneveld afge-
haald worden. We raden u wel 
aan om deze keer met de auto 
te komen, zodat u deze pakket-
ten mee kunt nemen. Er is vol-
doende parkeerplek direct bij 
de locatie. Nieuwsgierig naar het 
totale programma of wilt u zich 
aanmelden ga dan naar: 

www.cda.nl/partijcongres 
 
Buma: Geen behoefte 
aan meer beledigen en 
haatzaaien  
 

“Dit wetsvoorstel is een his-
torische fout. Nederlanders 
vragen niet om meer beledi-
gen en haatzaaien, maar om 
minder.” 
Dat zei Sybrand Buma tijdens 
het debat over het wetsvoorstel 
in verband een verruiming van 
de vrijheid van meningsuiting. 
“De spanning in de samenleving 
loopt al op. Homohaat, antise-
mitisme, racisme: het wordt 
allemaal toegestaan. Maar er is 
geen behoefte aan meer beledi-
gen en meer haatzaaien. Er is 
behoefte aan minder beledigen 
en minder haatzaaien.  
Buma verwees naar de jaren 
’30. “Groepsbelediging kwam in 
de jaren 30 in de wet om Joden 
te beschermen. Het was een 
tijd van een ongezonde dreiging 
En de wetgever begreep dat 
beledigen de eerste stap was 
naar onrust en mogelijk geweld. 
Nooit heeft iemand het in zijn 
hoofd gehaald dat artikel weer 
te schrappen. In 2004 is het 
zelfs nog door een unanieme 
Kamer, inclusief de VVD, uitge-
breid. Ook belediging vanwege 
een handicap werd verboden. 
Buma maakte duidelijk dat met 

dit wetsvoorstel straks bijvoor-
beeld geestelijk en lichamelijk 
gehandicapten gewoon mogen 
worden beledigd. “Dat is straks 
vrijheid van meningsuiting” 
 

 
 

Hij pleitte er dan ook voor om 
de straf voor haatzaaien juist te 
verdubbelen. 

Sybrand Buma 
 

Kerstactie 
 

et CDA-bestuur en fractie 
deelden ook dit jaar cho-

colade met kerstboodschap 
uit op de drie treinstations en 
de Kaasmarkt in twee snelle 
acties. Het publiek reageerde 
vriendelijk en goed op de 
promotieversnaperingen.  
Voorafgaand aan de actie moes-
ten de zakjes wel worden ge-
maakt; 1275 om precies te zijn.  
 

 
 

Tonny Loogman aan het werk 
 

Het grootste deel van de klus 
werd in enkele dagen geklaard 
door het nieuwe CDA-lid Tonny 
Loogman, in een speciaal door 
haar uitgedacht systeem, waar-
bij de gezelligheid niet uit het 
oog werd verloren.  

Hulde voor deze ijver! 
 

Annemiek Nuijens 
 

Uw CDA contributie 
in 2016 en 2017 

 

lle CDA leden hebben on-
langs de acceptgiro voor 

de contributie voor het ko-
mende jaar 2017 ontvangen.  
De leden die een e-mailadres 
hebben, dat bekend is bij de 
CDA-ledendesk, hebben hun 
acceptgiro per email ontvangen 
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en kunnen via ‘Betaal Digi Accept’ 
hun contributie bijdrage overma-
ken. Indien u geen email heeft of 
het niet bekend is bij de leden-
desk dan heeft u per post de ac-
ceptgiro ontvangen. De minimum 
bijdrage die voor 2017 gevraagd 
wordt is € 70,00. In het komende 
verkiezingsjaar is er veel geld 
nodig om de boodschap van het 
CDA opnieuw met overtuiging 
bekend te kunnen maken en wij 
hopen dat alle CDA leden daaraan 
hun bijdrage willen leveren.  
 

oven dit stukje staat echter 
ook contributie 2016. In vori-

ge jaren werden alle CDA leden 
die in september van dat jaar nog 
geen contributie hadden betaald, 
daarover aangeschreven of ge-
beld. Vorig jaar (2015) heb ik 
daartoe ook enkele leden per 
email er op gewezen, dat de con-
tributie nog niet betaald was, 
waardoor eind 2015 99% van de 
leden betaald hadden.  
In 2016 is het niet gelukt om 
herinneringen te versturen, om-
dat de betaallijst 2016 niet be-
schikbaar gesteld kon worden 
door de CDA-ledendesk. De her-
innering voor leden die 2016 nog 
niet betaald hebben, is daarom nu 
pas gepland in januari 2017, als 
de betaallijst 2016 beschikbaar 
komt. Dat kan natuurlijk tot ver-
warring leiden, want een herinne-
ring voor 2016 kunt u al snel per 
ongeluk ervaren als een herinne-
ring voor de contributie van 2017. 
 

 
 

Jan Dorrepaal 
 

Om die reden zal de ledendesk 
in Den Haag leden die hun con-
tributie over 2016 nog niet vol-
daan hebben telefonisch be-
naderen. In dat gesprek kunnen 
dan direct onduidelijkheden 
toegelicht worden. 
 

Jan Dorrepaal, penningmeester 

Waarom word je lid 
van het CDA? 

 

ecent heb ik me aange-
meld als lid van het 

CDA, omdat ik merkte dat 
een gevestigde, Christelijke 
partij ook niet altijd aan-
voelt wat er in het ‘dagelijks 
leven’ van de burgers leeft. 
Men gaat uit van het stand-
punt: wat wij doen, doen we 
goed. Men denkt hierbij aan 
de grootste gemene deler! 
De bevolking zit echter iets 
gecompliceerder in elkaar. 
Als vrijwilliger ben ik vicevoor-
zitter van de grootste huur-
dersvereniging in de regio 
Noord-Holland: HV InterWhere, 
die de belangen behartigt van 
ruim 5000 huurders (gezinnen) 
van Intermaris in Purmerend en 
Waterland. Uit dien hoofde valt 
me op hoe weinig de politiek 
zich bekommert om deze be-
volkingsgroep. Behalve minister 
Blok, want die verzint steeds 
wel iets om het leven van de 
huurders in Nederland 
z(d)uurder te maken. Daarom 
probeer ik aandacht te krijgen 
voor die land- en stadgenoten. 
In de volkshuisvesting spreken 
we dan over de primaire doel-
groep, zij die niet zelfstandig in 
een woning kunnen voorzien. 
Het CDA steunde gelukkig niet 
altijd met zoveel woorden het 
kabinetsbeleid (wat niet van de 
andere Christelijke partijen kan 
worden gezegd), maar van veel 
tegengas was ook geen sprake. 
Mij wordt weleens gevraagd 
waarom ik me zo erg druk 
maak voor deze huurders; dan 
is het antwoord omdat ik Chris-
ten ben en denk aan de woor-
den: "Wat je voor de minste 
van Mijn broeders hebt gegaan, 
heb je voor Mij gedaan." Dit 
geeft veel energie. 
 

erug naar de politiek van 
vandaag, adviseer ik het 

landelijke CDA zich duidelijk uit 
te spreken op te willen komen 
voor de huurder (electoraal ge-
zien ca 45% van de bevolking).  
Maak heel duidelijk dat het 
geen loze toezeggingen zijn 
(Rutte: iedere werkende krijgt 
er € 1000 bij) maar zwaarwe-
gende principes die een rol spe-

len bij eventuele coalitiebespre-
kingen. 
 

 
 

George van der Laan 
 

De huurder verdient een gelijke 
behandeling in vergelijk met 
een woningeigenaar. 
 

Was getekend,  
George van der Laan 

 

Van het bestuur 
 

Nieuwe leden 
Dhr. G. van der Laan, Mercurius-
weg 296, 1443 VJ Purmerend 
 

Mw. T. Loogman-Rats, A. Frede-
rikshof 19, 1444 EP Purmerend 
 

Bedankt als lid 
Mw. C. Haarsma-Sevinga, Beet-
hovenstraat 37, 1447 RR P’end 
 

Agenda 2017 
 CDA Partijcongres  

Zaterdag 14 januari, 
Midden Nederland Hallen 
Voor vervoer kunt u contact 
opnemen met Sjoeky Brak, 
tel. 414600 
 

 Winterborrel van  
CDA Purmerend,  
Datum: zaterdag 4 februari  
Tijd: 16.00 – 18.00 uur 
Plaats: Taborkerk, 
Adres: Maasstraat 2, 1442RV 
 

 Tweede Kamerverkiezin-
gen, woensdag 15 maart 
 

 Algemene Ledenvergade-
ring CDA-NH, zaterdag 8-4  

 

Kopij voor 30 maart sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
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